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Abstract (en)
[origin: US2016069563A1] A device for burning premixed gas, including a ventilator (1) for drawing in the air/gas mixture, a gas-supply valve (2), a
gas injector (3), and a venturi (4) interposed between said injector (3) and the ventilator (1), so as to create a negative pressure on the gas valve (2),
The venturi (4) includes a movable part (40) capable of moving under the action of said ventilator (1) and a restoring spring (43), the displacement of
said movable part being capable modifying the cross-sections of the passages (41, 42) for gas (G) and air (A).

Abstract (fr)
Dispositif de bruleur a pré mélange gaz, comportant un ventilateur (1) d'aspiration du mélange air/gaz, une vanne d'alimentation en gaz (2), un
injecteur de gaz (3), et un de venturi (4) intercalé entre le injecteur (3) et le ventilateur (1) en sorte de créer une dépression sur la vanne de gaz (2).
Le venturi (4) comporte une pieéce mobile (40), apte a se déplacer sous I'action du ventilateur (1) et d'un ressort de rappel (43), le déplacement de la
piéce mobile étant apte a modifier les sections des passages (41, 42) de gaz (G) et d'air (A).
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